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Zapisnik rednega letnega občnega zbora Združenja Islandski konji Slovenije v letu 2024 

 

Postojna, 16.03.2024 

 

V soboto, 16.03.2024 ob 10.17 je v prostorih Podjetniškega inkubatorja Perspektiva, Veliki Otok 44b, 

Postojna potekal prvi letošnji občni zbor Združenja Islandskih konjev Slovenije. 

 

Agenda 

1. Pozdrav predsednice  

2. Izvolitev organov občnega zbora  

3. Poročilo izvršnega odbora o delu v letu 2023  

4. Nataša Gorišek, strokovna vodja reje: Razlaga temeljnih sprememb rejskega pravilnika  

5. Razprava  

6. Finančno poročilo  

7. Poročilo nadzornega odbora  

8. Poročilo častnega razsodišča  

9. Predstavitev novih kandidatov za IO  

10. Načrt dela za leto 2024  

11. Razno 

 

Prisotni člani: Glej priloženo podpisno listo. 

 

1) Otvoritev občnega zbora  

Gospa Alenka Čas je s pozdravila prisotne in ugotovila, da je bilo na zbor več prijav kot kaže dejanska 

udeležba. V združenju je trenutno 68 članov, ki so večinoma poravnalo članarino.  
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2) Izvolitev organov občnega zbora 

Na mesto predsednice delovnega predsedstva se imenuje gospo Barbaro Šinkovec. 

Zapisnikarica gospa Urška Štimec 

Overovateljica zapisnika 1: gospa Lise Pavšič 

Overovateljica zapisnika 2: gospa Rut Velepec 

 

3) Poročilo Upravnega odbora o delu v letu 2023  

Gospa Alenka Čas je naštela aktivnosti, ki jih je Združenje izvedlo v letu 2023, poudarila je dosežke in 

predstavila načrte za prihodnost.  

Izvedene aktivnosti:  

- April: Seminar FEIF v Frankfurtu na temo genetike, reprodukcije in ocenjevanja plemenskih 

živali, ki se ga je udeležila gospa Barbara Šinkovec; 

- April: Hišna tekma v Mentehofu: Udeležba več jahačev/jahačič iz Drskovč in Uršahofa; 

- Junij: Gibalni trening za jahača s trenerko Manu Schneider. Zanimanje za delavnico je preseglo 

pričakovanja, dogodek je bil zelo odmeven; 

- Avgust: Državno prvenstvo v islandskem jahanju na gradu Prestranek v organizaciji DRIKS-a, 

udeležba več jahačev/jahačic ZIKS-a, ki so uspešno nastopile in osvojile naslov državnih 

prvakinj; 

- September: Delavnica 300 otrok na konja. Delavnico je v Mislinji izvedla gospa Urša Runtič; 

Udeležilo se je je okoli 10 otrok, ki so spoznali osnove dela s konjem, pristop, nekaj 

veterinarskih osnov ter jahanje. Delavnica je del širšega projekta KZ Slovenije in Fundacije za 

šport; 

- Oktober: Izvedena zelo odmevna Konjenica v organizaciji družine Šinkovec. Udeležilo se je je 

17 jahačev, ki so dogodek zelo pohvalili in predlagali gospo Šinkovec starejšo za častno članico 

Združenja; 

- November: Rejsko ocenjevanje konj prisotni ocenjujejo kot eno glavnih dejavnosti v letu 2023. 

Rejsko ocenjevanje konj je bilo izvedeno na treh različnih lokacijah (Palčje, Plana in Mislinja); 

Izpostaviti je potrebno dejstvo, da je ocenjevanje konj imelo tudi izobraževalni namen za člane, 

da bodo v bodoče lažje pripravili konje na ocenjevanje in ga primerno predstavili.  

- December: Delavnica Delo s konji s tal v izvedbi gospe Tise Šenekar v Drskovčah. Ker se gospa 

Šenekar občnega zbora ni udeležila, se njeno poročilo naknadno doda v zapisnik; 
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4. Nataša Gorišek, strokovna vodja reje: Razlaga temeljnih sprememb rejskega pravilnika  

Gospa Gorišek poda uvid v stanje na področju reje in prizadevanja ZIKS-a glede vodenja rodovniške 

knjige za pasmo islandski konji. Svetovna rejska knjiga islandskih konj WorldFengur (v nadaljevanju WF) 

je izvorna rodovniška knjiga islandskih konj. 

Gospa Gorišek je vesela, da je ZIKS priznan kot društvo. Razloži zahteve Evropske zakonodaje, ki določa, 

da mora za vsako pasmo konj obstajati rodovniška knjiga, ki jo vodi društvo rejcev. ZIKS je pristojen za 

izvajanje rejskega programa za pasmo islandski konj na področju Slovenije, Veterinarska fakulteta pa je 

njegov »podizvajalec«. Določila rejskega programa in vodenje rodovniške knjige je usklajeno s pravili 

FEIF (Mednarodna federacija rejskih organizacij za islandske konje). Po potrebi naj se preveri statut 

društva, saj društvu pripada možnost črpanja sredstev iz razpisov v okviru svojih nalog in pristojnosti.  

Glede obravnavane vsebine glej  

- Poročilo o vodenju rodovniške knjige za pasmo islandski konj 2023 ter  

- Rejski program za pasmo islandski konj.  

Gospa Lise Pavšič je po predavanju za potrditev razumevanja povedanega vprašala, ali bo kobila z 

ekcemom iz uvoza vpisana v splošno knjigo kobil ali se lahko vpiše tudi kam drugam. Gospa Gorišek 

potrdi, da je pravilno razumela, saj je ekcem dedno prenosljiv in taka kobila in njena žrebeta nikoli ne 

bodo mogla biti vpisana v knjigo plemenskih živali.  

Gospa Čas se je zahvalila gospe Gorišek za njeno izjemno podporo Združenju Islandskih konjev 

Slovenije. 

 

5) Razprava  

Gospa Barbara Šinkovec izpostavi dostopnost do WF. Dostop je plačljiv. Registrator je gospa Gorišek, 

tudi DRIKS še ima dostop do WF. DRIKS je na pozive Veterinarske fakultete ter FEIF neodziven.  

Gospa Čas meni, da bo ZIKS dosegel dostop do WF, saj potekajo aktivnosti preko FEIF, da se v Sloveniji 

kot nosilec rejskega programa registrira le eno društvo ter da se bo uredilo tudi izdajanje dovoljenj za 

športna udejstvovanja.  

 

6) Finančno poročilo 

Finančno poročilo prebere v imenu gospe Anje Marc, opravičene zaradi porodniške odsotnosti gospa 

Urša Runtič, ki na kratko povzame finančno poročilo za preteklo obdobje, vključno s prihodki, odhodki 

in stanjem na računu združenja, ki beleži 677,61 evrov presežka. Računovodski izkazi so pripravljeni 

skladno s temeljnimi računovodskimi predpostavkami, upoštevanje nastanka poslovnih dogodkov ter 

časovna neomejenost delovanja. kakovostna značilnost računovodskih izkazov so predvsem 

razumljivost, ustreznost, zanesljivost in primernost. Združenje islandski konji Slovenije je evidentiralo 

poslovne dogodke in izdelalo računovodske izkaze v skladu s Slovenskimi računovodskimi standardi, 

Zakonom o gospodarskih družbah, Zakonom o davku od dohodkov pravnih oseb ter drugimi predpisi 
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in uredbami, ki urejajo računovodsko, finančno in davčno področje. Prihodki in odhodki so upoštevani 

ne glede na plačilo, sestavine sredstev in obveznosti do virov sredstev so vrednotene posamično. 

V obdobju 01.01.2023 - 31.12.2023 je Združenje islandski konji Slovenije ustvaril 677,61 EUR čistega 

presežka prihodkov nad odhodki. Na dan 31.12.2023 Združenje nima dvomljivih terjatev. 

Računovodski izkazi prikazujejo dejansko poslovanje društva, zato predlagam, da ga OZ sprejme. 

Barbara Šinkovec predlaga, da se razčleni prihodke in odhodke po kategorijah izobraževanja, reje, 

športa, …  

 

7) Poročilo nadzornega odbora  

Nadzorni odbor pripomne, da bi bilo smiselno, v finančnem poročilu bolj natančno specificirati stroške 

oz. odhodke: npr. šport, izobraževanja, reja. Na strani prihodkov se ugotovi, da se kot prihodek sedaj 

šteje članarina ter donacije oz. direktna sponzorstva (primer KZ Slovenije, ki podpira dogodek 300 

otrokov na konja). Manjših donacij se ne bo beležilo.  

 

8) Poročilo častnega razsodišča  

Članici, gospa Lise Pavšič in gospa Katja Klun potrdita, da v preteklem letu ni bilo obravnavanih 

primerov.  

Gospa Barbara Šinkovec ugotovi, da je odbor s poročili zaključil. Ugotovila je, da so vsa poročila 

soglasno sprejeta.  

 

9) Predstavitev novih kandidatov za Upravni odbor 

Gospod Damjan Fijavž zbrane opomni, da je v sklopu Upravnega odbora tudi Izvršni odbor. 

Gospa Alenka Čas se zahvali za dosedanjo funkcijo predsednice in pozove k imenovanju novega 

predsednika / predsednice. Kandidata ni, zato funkcijo obdrži še za vsaj eno leto.  

V Upravni odbor se sprejme gospo Barbaro Šinkovec.  

Gospo Katjo Klun se predlaga v Upravni odbor, vendar funkcije ne sprejme. Predlaga sodelovanje na 

projektnem delu ter pri promociji.  

 

10) Načrt dela za leto 2024  

- Gospa Lise Pavšič da pobudo, da bi v sklopu tekmovanj z islandskimi konji tudi v Sloveniji dodali 

kategorijo paradresure oz. kategorijo za tekmovalce z omejeno gibljivostjo. Predlog je za vse 

člane ZIKS zelo zanimiv. Gospa Pavšič že ima kontakt na Danskem, s katerim bi lahko idejo 

razvijali naprej.  
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Gospa Gorišek pove, da bo letos v Lipici prvič predstavljena kategorija za paradresuro.  

ZUDV Dornava pozdravi idejo in ponudi svoje izkušnje in znanje ter možnost organizacije dogodka za 

terapevte, ki delajo s konji, zlasti islandski konji bi bili primerni zaradi svoje široke namembnosti.  

- V kolikor DRIKS v 2024 ne bo organiziral Državnega prvenstva v Islandskem jahanju , bo 

enakovredno tekmo organiziral ZIKS. Pred tekmo bo ZIKS organiziral trening s trenerjem iz 

tujine. 

- Izvedba aktivnosti s področja reje Islandskih konjev. 

- Organizacija dveh konjenic: Gospa Jasmina Antonič Babnik ter gospa Barbara Šinkovec. Vsi 

udeleženci konjenic se druženja zelo veselijo.  

- Z aktivnostjo 300 otrok na konja se nadaljuje tudi v 2024.  

- Gospa Jasmina Antonič Babnik predlaga, da naj bi se ob vsakem večjem dogodku organiziralo 

druženje otrok s konji, kar bi lahko predstavljalo tudi dohodek za ZIKS.  

- Izvedba klubskih turnirjev v Sloveniji, lokalne tekme, hišni turnirji, ki so smiselni za vse mlade 

jahače / jahačice, ki se podajajo v ta šport. Hišna tekma v Drskovčah. 

- Udeležna na hišnih turnirjih v tujini: Mentehof, Leibsdorf, Rosenhof…. 

- Organizacija delavnic: v aprilu prvi trening z gospo Tiso Šenekar, z naslovom Ravnotežje jahača 

in konja. 

- Gospa Rut Velepec predlaga treninge s tujimi trenerji, sama ima kontakt s trenerko iz Islandije, 

ki bi jo lahko gostili v 2025.  

 

11) Razno 

Vsi člani smo imeli priložnost za postavljanje vprašanj in izražanje mnenj. 

Gospa Alenka Čas pove, da imajo člani ZIKS-a nekatere ugodnosti in popuste pri ponudnikih konjske 

opreme ali hrane:  

- Unihorse da 10% popusta na vse njihove artikle; 

- Spletna trgovina Bluegrassslovenija_horsefeed omogoči 10% popusta pri nakupu hrane za 

konje; 

- Gospa Katja Porenta omogoči 10% popusta na svojo storitev manualne terapije; 

- Gospa Tisa Šenekar omogoči 10% popusta na svoje delavnice.  

 

12) Zaključek občnega zbora 

 

Gospa Alenka Čas se zahvali za udeležbo vsem prisotnim in še enkrat pozove vse prisotne k imenovanju 

novega predsednika do naslednjega občnega zbora.  Občni zbor je bil zaključen ob 12.05.  

 

Podpisani: 
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Predsednica:       Alenka Čas 

Zapisnikarica:       Urška Štimec  

Overovatelji zapisnika:       Rut Velepec  

        Lise Pavšič  

 

 

 

(Opomba: Zapisnik naj bo podpisan in hranjen kot uradni dokument združenja.) 

 


